
Bestyrelsesmøde 10 marts 2019  

Tilstede: Lars p, Kaj, Chr og Bettina 

Referent: Bettina  

Dagsorden:  

1. Ris og ros  

2. Økonomi 

3. Medlemmer pt  

4. Næste Møde 

5. Evaluering klubmesterskab  

6. Mix Double  

7. Generalforsamling  

8. Suppleant indsættelse  

9. evt.  

 

 

Referat:  

1. Vi har fået ros fra bestyrelsesarbejdet, og vi i bestyrelsen takker mange gange.  

2. Vores økonomi ser godt ud. Vi har dog lige en reminder til alle: Vores elregning er steget voldsom 

meget. Derfor skal vi alle lige være opmærksomme på at hvis man evt. åbner et vindue inde i 

rygerrummet, at man så lige i den tid slukker for varmepumpen. Varmepumpen skal arbejde med 

dobbeltkraft når at vinduet står åbent og det koster kassen. Ligeledes en bøn til at man ikke blot 

automatisk tænder alle 6 maskiner i klubben, når man åbner dernede, nøjes med evt. bare at 

tænde en (det tager ikke lang tid at starte dem op når folk er kommet i klubben).  

3. Vi er pt 53 medlemmer lige nu.  

4. Vi har næste møde 7 april 2019 kl 10  

5. Vi har besluttet at har man glemt at skrive sig på tilmeldingslisten til klubmesterskab, kan man på 

selve dagen komme i klubben og se om der evt. skulle være nogle afbud på selve dagen. Man kan 

så komme til at spille i den række man hører til i. Det kræver dog at du fysisk skal være tilstede i 

klubben. Det vil også være først til mølleprincippet.  Vi hænger ca. 1 mdr. før klubmesterskab 

sedlen op nede i klubben som man kan tilmelde sig på. Husk at klubmesterskab tager hele dagen så 

husk at afsæt hele dagen til det. Og tjek nu endelig lige jeres kalender ordentligt igennem inden i 

blot skriver jer på listen. Der ligger et stort arbejde bag ved at lave kampplaner, mad osv. Og det er 

så irriterende at man så alligevel ikke kommer (og vi ved godt at der pludseligt kan opstå noget og 

det er der selvfølgelig også plads til).  

6.  Vi har hævet deltager listen til 64 hold til mix double. Hvis nogen kender nogen som evt. vil 

sponsorere noget til mix double, må de endelig gerne sige det til bestyrelsen.  

7. Husk generalforsamlingen vil være inden udgang af maj måned. Dato kommer senere 

8. På grund af at næstformanden Tommy er sygemeldt for en evt længere periode har vi sat 

suppleanten ind. Derfor har der også været nogle titelrykninger i bestyrelsen indtil 

generalforsamlingen. Således at Anders Jørgensen er kommet ind som bestyrelsesmedlem og Lars 

Pedersen er midlertidig næstformand.  



9. a) Bestyrelsen vil gerne rose for det fine arbejde der er lavet på toiletterne, samt de steder der er 

blevet repareret med maling i de andre lokaler. Der har været ord tilknyttet fra medlemmer i 

forhold til at det er blevet mere hyggeligt at sidde på toilet nu f.eks. ”Nu er der da nogen der aldrig 

bliver færdig med at skide, fordi det er hyggeligt derude nu”  

 

 b) Vi vil finde en dato til næste møde hvor vi skal have arbejdsweekend. Der skal males både inde 

og ude.  

 

c) Vi vil gerne opfordre alle til lige at huske at give et nap med i klubben til rengøring. Støvsugeren 

bider ikke.  

 

d) Meget vigtigt: HUSK AT SLÅ SLUT BON UD PÅ KASSEAPPARATET. ALTSÅ TRYK RAPPORTMENU 2 

Ellers fortsætter regnskabet til næste dag og det er bøvlet for kassereren, men ligeledes er det også 

bøvlet for den der skal have vagten dagen efter. 


